

## Golf Cart Parking Tariff 高爾夫球車停車場收費表

### Hourly Rate 時租泊車<sup>#1</sup>

- HK\$6 港幣六元正<sup>#2</sup>

### 10-Hour Special Rate 10小時優惠收費<sup>#3</sup>

- HK\$50 港幣五十元正

### Monthly Pass 月租泊車<sup>#4,5</sup>

- HK\$900 港幣九百元正

The promotion is only applicable for members of Discovery Bay Recreation Club with active club membership and valid Golf Cart Parking Permit.

優惠只適用於擁有有效愉景灣康樂會會籍之會員，在其高爾夫球車停車場泊車許可證有效期內使用。

The fees and conditions are subject to change without prior notice. In case of any dispute, the decision of Discovery Bay Recreation Club Limited shall be final and binding. For any enquiries, please contact staff at DBRC Reception.

愉景灣康樂會可不時更改費用和條件，而無需事先通知。如有任何爭議，愉景灣康樂會有限公司保留最終決定權。如有任何查詢，請與會所接待處的職員聯絡。

#1. Member can enjoy 1-hour complimentary parking once only per day (00:00 – 23:59).

會員可享有一小時免費停車優惠，惟每日(00:00 – 23:59) 只可使用此優惠一次。

#2. A partial hour will be charged as a full hour.

停泊不足一小時亦當一小時計算。

#3. Special charge for 10 hours is calculated from time of entry until 23:59 on the same day. This offer can be used once only per day.

10小時之優惠收費，由入閘時間起計算至同日晚上23時59分。此優惠每日只限使用一次。

#4. Please refer to the Application Form for DBRC Golf Cart Parking – Monthly Pass.

條款及細則，請參閱高爾夫球停車場月費計劃申請表。

#5. Monthly Pass is limited in number and subject to availability.

月租泊車數量有限，須視乎供應情況而定。

June 2022 Edition